

## Call for Candidates for Election to the Board of Governors

The National Trust for Canada is accepting expressions of interest from candidates to serve on its Board of Governors for the 2024 -2027 term.

Do you have a passion for the work of the National Trust, a desire to help build its financial resources and strategic directions, and a track record of governance experience? Governors promote the National Trust's mission, ensure its financial stability, define its strategic objectives and monitor policies, plans, programmes and activities.

The Nominations Committee is seeking candidates who have a strong interest and experience in governance. The following are also considered assets: experience in finance or economics; ability to work in both French and English; experience or connections in philanthropy, media, or corporate Canada; experience in dynamic and culturally diverse contexts; experience working or thinking in a national context; a strong interest in historic places, the environment, diversity and inclusion, or social justice.

The National Trust Board seeks to reflect the diversity of Canada's population and to include people from a range of regions, cultures, languages and perspectives. This means creating a welcoming environment for all people and ensuring that individuals have a voice at the board table.

The Board anticipates advancing a slate of five candidates for election, up to three of whom may be candidates for re-election.

Interested candidates, or members who would like to propose candidates, are asked to get in touch with the Nominations Committee no later than **5:00 pm EDT on March 28, 2024**.

### To express interest:

[ntgovernor@nationaltrustcanada.ca](mailto:ntgovernor@nationaltrustcanada.ca)

Tel: 1-866-964-1066

### Further information:

Members of the current Board of Governors:

[www.nationaltrustcanada.ca/about-us/board](http://www.nationaltrustcanada.ca/about-us/board)

Board of Governors information sheet:

[www.nationaltrustcanada.ca/about-us/board/thinking-running-board](http://www.nationaltrustcanada.ca/about-us/board/thinking-running-board)

## Appel de mises en candidature au Conseil d'administration

La Fiducie nationale du Canada accepte maintenant les déclarations d'intérêt de la part de candidats pour siéger sur son conseil d'administration pour la période de 2024 à 2027.

Vous vous passionnez pour le travail de la Fiducie nationale du Canada, vous souhaitez aider à renforcer ses ressources financières et directions stratégiques et vous avez de l'expérience en matière de gouvernance d'organisation ? Les membres du conseil d'administration font la promotion de la mission de la Fiducie nationale et assurent sa stabilité financière ; ils définissent ses objectifs stratégiques et surveillent ses politiques, plans, programmes et activités.

Le comité des mises en candidatures est à la recherche de candidats qui ont un intérêt marqué et une expérience en matière de gouvernance. Les qualités suivantes sont considérées des atouts : expérience en finances ou économie ; capacité à travailler en français ou en anglais ; expérience ou réseaux dans les domaines de la philanthropie, des médias, ou du monde canadien des affaires ; expérience dans des contextes dynamiques et culturellement diversifiés ; expérience de travail ou de réflexion dans un contexte national ; vif intérêt pour les lieux historiques, l'environnement, la diversité et l'inclusion, ou la justice sociale.

Le conseil d'administration de la Fiducie nationale cherche à refléter la diversité de la population canadienne et exige d'inclure les personnes de diverses régions, cultures, langues et points de vue. Il s'agit de créer un environnement accueillant pour tous et de veiller à ce tous aient une voix au conseil d'administration.

Le Conseil d'administration anticipe mettre de l'avant une liste de cinq candidats, dont trois au maximum peuvent être candidats à réélection.

Les candidats intéressés, ou les membres souhaitant proposer des candidats, sont invités à communiquer avec le comité des mises en candidature d'ici **17 h HAE, le 28 mars, 2024**.

### Pour déclarer son intérêt :

[ntgovernor@nationaltrustcanada.ca](mailto:ntgovernor@nationaltrustcanada.ca)

Tél. : 1-866-964-1066

### Renseignements :

Membres actuels du conseil d'administration :

[www.nationaltrustcanada.ca/fr/qui-nous-sommes/notre-equipe/notre-conseil-dadministration](http://www.nationaltrustcanada.ca/fr/qui-nous-sommes/notre-equipe/notre-conseil-dadministration)

Renseignements généraux sur le conseil d'administration :

[www.nationaltrustcanada.ca/fr/qui-nous-sommes/notre-equipe/notre-conseil-dadministration/le-conseil-dadministration-vous-interesse](http://www.nationaltrustcanada.ca/fr/qui-nous-sommes/notre-equipe/notre-conseil-dadministration/le-conseil-dadministration-vous-interesse)